
Alcaldes del Baix Empord� veuen necess�ria la planta de

residus

El director de l'Ag�ncia de Residus diu que ajudaran a fer viable la voluntat

pol�tica dels consistoris

Dijous a la tarda el Consell d'Alcaldies del Baix Empord� va reunir-se telem�ticament per debatre sobre el

projecte previ d'execuci� del centre log�stic de pretractament i transfer�ncia de residus municipals de la

comarca. Els alcaldes dels pobles del Baix Empord� van debatre sobre el tractament i la transfer�ncia de

residus aix� com la necessitat de la creaci� d'una nova infraestructura per a la comarca. Per aix�, el Consell

Comarcal va solálicitar en data del 13 de mar� de l'any passat una subvenci� a l'Ag�ncia de Residus de Catalunya

per al f inan�ament de les actuacions pr�vies que han de permetre disposar de la def inici� t�cnica del projecte

del Centre Log�stic de Pretractament i Transfer�ncia de residus municipals del Baix Empord�, d'acord amb el Pla

Territorial Sectorial d'Infraestructures de gesti� de residus municipals de Catalunya.

Tanmateix, l'Ag�ncia de Residus de Catalunya va atorgar, mitjan�ant resoluci� de data 22 de juny de 2020, una

subvenci� directa de 100.000 euros per f inan�ar les actuacions pr�vies que havia de permetre disposar de la

def inici� t�cnica del projecte, tot analitzant alternatives d'empla�ament del centre, la redacci� del projecte

t�cnic, la preparaci� de la documentaci� per a la tramitaci� ambiental i l'adequaci� urban�stica.

Segons Marc Calvet, conseller comarcal de Medi Ambient, l'aposta de forma Çcada vegada m�s decididaÈ per la

sostenibilitat i per les pol�tiques mediambientals dels municipis del Baix Empord�, han de por tar al Consell

Comarcal a Çacompanyar-los en diversos temesÈ, com la transici� energ�tica, la gesti� forestal, el cicle de

l'aigua o la gesti� de residus. Pel que fa a aquest �ltim aspecte, Calvet assegura que volen dotar la comarca

Çd'una infraestructura de refer�ncia que permeti aplicar pol�tiques de reducci� de generaci� i major reciclatgeÈ.

De la mateixa manera, Josep Maria Tost, director de l'Ag�ncia de Residus de Catalunya, va af irmar que cal

focalitzar-se en Çla necessitat d'una bona gesti� de residusÈ, i per aquesta ra� s'ha de ÇprioritzarÈ. ÇNosaltres

des del govern ajudarem a fer viable la voluntat pol�tica dels consistoris municipals i del Consell ComarcalÈ, va

prometre el director.

Finalment, el president del Consell Comarcal, Joan Manel Loureiro, va manifestar la necessitat de la creaci� del

centre log�stic de pretractament i transfer�ncia de residus recordant que el Baix Empord� �s una de les poques

comarques que no disposa d'aquesta infraestructura: ÇAix� fa que haguem de dur els residus a centres com el

de Lloret de Mar i aix� encareix el servei a par t de contaminar moltÈ, af irma. S'espera que l'estudi estigui llest al



llarg del 2021 i a par tir d'aix� podria iniciar-se la construcci� d'aquesta planta.
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